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          Ploiesti, 
          Nr. 11322/0-1/D.L./V.B. 
          Data: 19.07.2023 

MINUTĂ DE ŞEDINŢĂ 
COMISIA DE DIALOG SOCIAL  

26.06.2023 
 

A. Deschiderea şedintei:  
   Şedinţa de lucru a Comisiei de Dialog Social a fost convocată pentru orele 
10.00, în data de 26 iunie, în Sala “200” a Palatului Administrativ, de către 
Instituţia Prefectului - Judeţul Prahova.  
Aprobarea ordinii de zi:  
 Situația dialogului social în Compania Națională Poșta Română S.A. 
 Deciziile de restructurare ale Companiei Naționale Poșta Română S.A. și 

efectele lor asupra salariaților și comunităților pe care aceștia le deservesc. 
A prezentat/ Inițiatorul temei: Domnul Președinte Ion ANTON - B.N.S. - Filiala 
Prahova. 

 La începutul şedinţei, domnul Emil Drăgănescu, Subprefect al județului 
Prahova, a supus la vot ordinea de zi, aceasta fiind aprobată în unanimitate. 

B. Desfăşurarea şedintei:  
Au răspuns invitaţiei de participare la şedință: Doamna Carmen Luca - 

reprezentantul Companiei Naționale Poșta Română S.A., reprezentanții 
sindicatelor B.N.S., C.N.S. Cartel Alfa, C.N.S.L.R. Frăția și C.S.N. Meridian., 
reprezentanții patronatelor CNIPMMR și CONPIROM, ai instituţiilor deconcentrate, 
ai administraţiei publice locale, membrii în cadrul Comisiei de Dialog Social 
organizată la nivelul judeţului Prahova.  

Domnul Subprefect a deschis ședința prin invitația adresată 
reprezentantului B.N.S., domnul Ion Anton, de a prezenta punctele aflate pe 
ordinea de zi. Astfel, domnul Anton a dat cuvântul membrului B.N.S., care este 
totodată și reprezentant/lider sindical în cadrul C.N.Poșta Română - filiala Ploiești, 
doamna Luca Carmen, care a prezentat punctul de vedere al Companiei 
Naționale Poșta Română S.A. (pe care îl transmitem atașat). 

Pe parcursul ședinței, membrii Comisiei de Dialog Social au avut mai multe 
intervenții, dintre care menționăm: 
Domnul Vasile Leescu - reprezentantul C.N.S. Cartel Alfa: 
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- În cadrul Companiei Naționale Poșta Română S.A. există contract 
colectiv de muncă? De asemenea, dacă există, este menționată 
reținerea cotizației? 

- De ce reprezentanții Companiei Naționale Poșta Română S.A. nu se 
organizează pentru declanșarea unei greve? 

Domnul Ion Duță - reprezentantul C.S.D.R.: 
- Nu mai este atât de simplu ca angajații să declanșeze o grevă, iar asta 

pentru că s-a modificat legea nr.367/2022, prin OUG nr.42/2023, în care 
se precizează că salariatul, pentru a putea participa la grevă, trebuie să 
depună o cerere prin care solicită să i se suspende contractul de muncă. 

Doamna Carmen Luca - reprezentantul Companiei Naționale Poșta Română S.A./ 
lider de sindicat B.N.S.: 

- Există contract colectiv de muncă în cadrul Companiei Naționale Poșta 
Română S.A. și totodată este menționată reținerea cotizației; 

- Conducerea companiei ne acuză pe noi, sindicaliștii, că vrem să preluăm 
noi conducerea. Însă noi vrem doar să se înțeleagă că fără oameni, 
poșta nu ar exista. Iar acești angajați au salarii foarte mici, în valoare de 
1900 lei, plus tichete de masă de 600 de lei; 

- S-a desființat și poșta rapidă (cea care fusese înființată în anul 1998); 
- Conform informării ITM București, la nivel național, în cadrul Companiei 

Naționale Poșta Română S.A. , vor fi făcute 533 de concedieri. 
Deocamdată nu se cunoaște numărul concedierilor la nivelul județului 
Prahova.  

Domnul Ion Anton – reprezentantul B.N.S.: 
- Este evident faptul că managementul Companiei Naționale Poșta 

Română S.A. nu este unul eficient și de ajutor pentru angajații săi; 
- Nu ai cum să deschizi niște negocieri între conducere și sindicat dacă nu 

cunoști exercițiul financiar al companiei; 
- Din păcate, numirile din cadrul conducerii companiei sunt politice și nu 

țin cont de competențe.   

C. Finalul şedinţei:  
Domnul Subprefect Emil Drăgănescu a mulţumit tuturor participanţilor 

pentru prezență şi a încheiat şedinţa la ora 10.55. 
____________________________________ 
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